

Inscription

2014

Confidentiel

Registration

Confidential

Nom

Name

No. étudiant

Student No.

Date de naissance

Date of birth

Adresse actuelle (complète)

Present address (complete)

Province

Province

Tél. maison/Home

Tél. travail/Work

Université

University

Ou Profession

Or Profession

Dernier cours dessin suivi? Encercler...

Cegep? ou Université 200? 300? 400? 450?

Most recent drawing course done? Circle...

Cegep? or University 200? 300? 400? 450?

Code postal

Postal Code

# fax

E-mail

Département et Majeur

Department and Major

Employeur

Employer

**Santé** Problèmes particuliers ou/et diète spéciale (svp expliquez) **Health** Special condition and/or diet (please explain)

**Inscriptions** Pour s'inscrire les candidats doivent 1) remplir le formulaire d'inscription et joindre **un chèque de \$350** au nom de Université Concordia, **le plus tôt possible\*** (18 places maximum)

\*Ce premier montant doit être remis à M Delisle, au VA Bldg, local 315, le jeudi entre 14:30 et 17:30 ou sur rendez-vous 514 278 8114 le plus tôt possible car les places sont limitées. En cas d'annulation de l'inscription par le participant, des frais d'administration de 200 \$ seront retenus. 2) Pour permettre toutes les réservations en Italie, **un chèque au montant de \$2750 doit être fait à l'Université Concordia**, et apporté à M Delisle **avant le 1<sup>er</sup> décembre 2013**. Aucun remboursement ne sera effectué en cas d'annulation par le participant. Il est possible de se procurer une assurance-annulation auprès de l'agence de voyage responsable du déplacement aérien. L'inscription académique pour les 6 crédits (non inclus dans le prix) sera faite par Concordia (selon le statut de l'étudiant) en mai 2014.

**Responsabilité** Simple intermédiaire pour diverses compagnies, M. Delisle n'assume aucune responsabilité relativement au transport par avion, par train ou par un autre transporteur, ou pour tout accident se produisant en déplacement ou sur place en Italie.

**Registration.** 1) **A cheque to the amount of \$350**, payable to Concordia University, must accompany your application form **as soon as possible\*** (max 18 places). *Prof. Delisle will personally collect this first cheque of \$350 Thursday, between 2:30 and 5:30, in VA Bldg (room 315), or by appointment at 5142788114.* In the case of cancellation of inscription by the participant, \$200. will be retained for administration fees. 2) So as to make all the necessary reservations in Italy, **a cheque for the amount of \$2750 should be made to Concordia University and brought to M Delisle, before Dec 1st, 2013.**

Cancellation made by the participant will not be refunded. The travel agency responsible of flight arrangements is offering cancellation policy. The academic tuition for the 6 credits (not included in the price) will be made by Concordia (according to your student's status) in May 2014.

**Responsibility.** MDelisle will act only as agent for the various companies and assume no responsibility or liability in connection with the service of any aircraft, train or motor conveyance which may be used or any responsibility for accident in transportation or on the site in Italy

Signature

date:

En signant ce formulaire l'étudiant accepte toutes les conditions de l'inscription.  
By signing this form the student accepts the General Registration conditions